

strap-on-me®

**You've just purchased a brand new technology gem:  
Multi Orgasm bendable strap-On.**

We strongly recommend taking the time to discover the strap-on alone when using for the first time. Follow our user guide carefully to reach orgasm and then thoroughly enjoy everything this toy has to offer with your partner.

**Your sexual encounters have never been so intense!**

### Solo use:

- 1/ Pick up the remote control and press the ON/OFF button **1** for three seconds until it turns on. The three **A B C** indicators on your remote control will light up.
  - 2/ Select clitoris mode only: press and hold the **A** followed by the **C** button for another three seconds, to turn them both off. Only the **B** light remains lit.
  - 3/ Lubricate the egg **2**, insert the strap-on and adjust it to the correct position. Press the ON/OFF button **3** on the strap-on to turn it on.
  - 4/ Now it's time to discover true **clitoral pleasure** **4**: press the **B** button once to enter the first mode. Then, you can increase the power **5** and/or press the **5** and/or press the **B** button again to switch to continuous mode.
  - 5/ Now turn on the egg **2** and **explore your g-spot**: press the **C** button. Play with the different vibration modes **A B C** and intensities **5** available.
  - 6/ If by some miracle you have not yet reached orgasm, press the **A** button to start the motor on the dildo **6**.
  - 7/ All that's left to do is explore the different modes **A B C 5** and feel the waves of sensation take over your body. The combination of all three motors in action guarantees toe-curling orgasms!
  - 8/ We've thought of everything! Press the ON/OFF button **1** to turn everything off.
- Now you hold the key to solo pleasure, share these incredible sensations with your partner to make your sex more intimate than ever!



Starter guide  
Multi Orgasm bendable strap-on



## **Vous avez fait l'acquisition d'un tout nouveau bijou de technologie : Multi Orgasm bendable strap-on.**

Nous vous conseillons vivement de découvrir une première fois votre Strap-on en mode solo. Suivez attentivement notre guide d'utilisation pour atteindre l'orgasme et pouvoir ensuite en profiter pleinement avec votre partenaire.

**Vos rapports n'en seront que plus intenses !**

### **Utilisation solo :**

- 1/** Munissez-vous de la télécommande et appuyez 3 sec sur le bouton ON/OFF **1** pour qu'elle s'allume. Les 3 diodes **A B C** de votre télécommande s'éclairent.
- 2/** Sélectionnez uniquement le mode clitoris : restez appuyer 3 sec. sur le bouton **A** puis 3 sec. sur le bouton **C** pour les éteindre. Seule la diode du bouton **B** est éclairée.
- 3/** Lubrifiez l'œuf **2**, insérez le Strap-on et ajustez-le pour qu'il soit bien positionné. Appuyez sur le bouton ON/OFF **3** du Strap-on pour l'allumer.
- 4/** Partez maintenant à la découverte du **plaisir clitoridien** **4** : appuyez 1 fois sur le bouton **B** pour accéder au premier mode alternatif. Ensuite vous pouvez augmenter la puissance **5** et/ou appuyer sur le bouton **B** pour changer de mode jusqu'au mode continu.
- 5/** C'est le moment d'allumer l'œuf **2** et d'**explorer votre point G** : appuyez sur le bouton **C**. Jouez avec les différents modes de vibrations **A B C** et d'intensités **5** possible.
- 6/** Si par miracle vous n'avez pas déjà atteint l'orgasme, appuyez sur le bouton **A** pour mettre en route le moteur de la partie dildo **6**.
- 7/** Il ne vous reste plus qu'à choisir les différents modes **A B C 5** pour ressentir la vague de sensations envahir votre corps. La synergie des 3 moteurs en action vous procurera des orgasmes à couper le souffle !
- 8/** Nous avons pensé à tout ! Appuyez 3 sec sur le bouton ON/OFF **1** pour tout stopper.

Vous détenez les clés de votre plaisir solo, faites en profiter votre partenaire et rendez vos ébats plus complice que jamais !

